
Schriftelijke vragen CDA extreme zomerse hitte in woonruimtes 

Geacht college, 

Het is eind mei en dus is, na een zachte winter en een kleurrijke lente, de zomer in aantocht. Hoewel 
de gemeenteraadsfractie van het CDA Groningen van mening is dat de zomer één van de leukste 
jaargetijden is, brengt het de afgelopen jaren steeds extremere hitte met zich mee. Meer dan in 
dunbevolkte gebieden binnen onze gemeente, lopen de stadse temperaturen de afgelopen jaren op tot 
recordhoogten. Verschillende kleine woonruimten – vaak studentenkamers en sociale huurwoningen – 
werden de afgelopen zomers door die verstikkende hitte, vele uren van de dag, onbewoonbaar. In 
Groningen hebben we binnenshuis temperaturen zien oplopen tot ver boven de veertig en in enkele 
gevallen zelfs boven de vijftig graden. 

Dit brengt de gemeenteraadsfractie van het CDA Groningen tot de volgende vragen: 

- Welke stappen heeft uw college de afgelopen jaren ondernomen om voor te sorteren op de 
extreme zomerse hitte die zich mogelijk ook dit jaar binnenshuis zal voordoen in veel 
Groningse huurwoningen? 

- In welke mate stuurt uw college tijdens het maken van de kwaliteitsafspraken met 
woningcorporaties en verhuurders, of langs andere wegen, aan op het voorkomen en het 
terugdringen van extreme zomerse hitte in woonruimtes? 

- In welke mate ziet uw college mogelijkheden om bij de jaarlijkse kwaliteitseisen of langs 
andere wegen, het voorkomen en of verkoelen van extreme zomerse hitte binnenshuis af te 
dwingen bij woningcorporaties en verhuurders? 

- In hoeverre acht uw college extreme warmte, in huurwoningen die voldoen aan alle wetten en 
normen, de gevolgen van hitte de verantwoordelijkheid van huurders en niet van verhuurders? 

- Zijn uw college ondersteuningsmogelijkheden bekend voor huurders van woningen die zelf 
niet de financiële armslag hebben om verkoeling in huis te halen in tijden van extreme 
zomerse hitte? 

- In hoeverre wordt bij nieuwbouw van woningen gestuurd op het voorkomen van de 
mogelijkheid dat het kwik binnen deze woningen op kan lopen tot hoge temperaturen? 

- In hoeverre klopt de gedachtegang, en in hoeverre wordt er bij het verduurzamen en isoleren 
van Groningse woningen rekening mee gehouden dat, geïsoleerde woningen weliswaar minder 
snel opwarmen, maar ook minder snel afkoelen? 

- In hoeverre acht uw college het mogelijk om bij het vergeven van nieuwe vergunningen en het 
verlengen van bestaande vergunningen aan verhuurders gericht op de specifieke kwaliteitseis 
van het beperken van hitte te sturen? 

- In hoeverre acht uw college het wenselijk om bij het vergeven van nieuwe vergunningen en 
het verlengen van bestaande vergunningen aan verhuurders gericht op de specifieke 
kwaliteitseis van het beperken van hitte te sturen? 

Hoogachtend,  

Etkin Armut - CDA 


